

Mitutoyo

The World's First 5μinch/0.1μm Resolution Micrometer with New d_2 Output

MDH MICROMETER





Mitutoyo Canada Inc.

2121 Meadowvale Blvd, Mississauga, ON
(905) 821-1261 - Fax:(905) 821-4968
(514) 337-5994 - Montréal Office
www.mitutoyo.ca

NEW PRODUCT ANNOUNCEMENT

Dear Valued Distributor,

We are pleased to announce that Mitutoyo has introduced a new product into our line of Precision Measuring Instruments.

We believe that this new product will contribute to the improvement of quality control and productivity in your customers' work place.

If you would like further information or assistance regarding this product, please contact your Mitutoyo Precision Tool Sales Representative or the Mitutoyo Sales Office in your area.

Discontinued Part No.	Old Price	New Part No.	Current List Price	Description
293-130	\$1956.00	293-130-10	\$1956.00	Resolution .000005"/0.0001mm Range 0-1"
293-100	\$1956.00	293-100-10	\$1956.00	Resolution 0.0001mm Range 0-25mm

we reserve the right to change specifications and price without notice.



293-130-10

Viola Deazley
Marketing & Product Distribution Manager



Mitutoyo Canada Inc.

2121 Meadowvale Blvd, Mississauga, ON
(905) 821-1261 - Fax:(905) 821-4968
(514) 337-5994 - Montréal Office
www.mitutoyo.ca

NOUVEAU ANNONCE DE PRODUIT

Cher Distributeur/Chère Distributrice,

Nous sommes heureux d'annoncer que Mitutoyo a introduit un nouveau produit dans notre gamme d'instruments de mesure de précision.

Nous croyons que ce nouveau produit contribuera à l'amélioration du contrôle de la qualité et de la productivité sur le lieu de travail de vos clients.

Si vous souhaitez plus d'informations ou d'assistance concernant ce produit, veuillez contacter votre représentant de vente à Mitutoyo Precision Tool ou le bureau des ventes Mitutoyo de votre région.

Abandonné Réf #	Vieux Prix	Nouveau Réf #	Liste Prix	Description
293-130	\$1956.00	293-130-10	\$1956.00	Résolution .000005"/0.0001mm Plage 0-1"
293-100	\$1956.00	293-100-10	\$1956.00	Résolution 0.0001mm Plage 0-25mm

Nous nous réservons le droit de modifier les spécifications et les prix sans préavis.



Viola Deazley
Marketing & Product Distribution Manager